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Protokoll skolrådsmöte  
Tid och plats: 2021-11-24 kl. 17.00, Skype 

 

Deltagare: Nadja Melander (rektor), Tanya (lärare årskurs 3, Maria Björk (fritids), Lone Hennix 

(musiklärare) och Béatrice Gibbs (ordf Snättringe föräldraförening) 

 

 

1. Lone (musiklärare) berättar att de arbetar med Lucia med årskurs 3. Fyrorna arbetar 

med Horgalåten. Börjar snart med julsånger. Sexorna är i slutspurten för att få betyg 

och jobbar med alla slags instrument, gör även teori genom att skriva om musik.  

2. Maria, fritids, berättar om Amangas som årskurs 3 arbetar med på riktigt, inte digitalt, 

som ger övning i språk och kommunikation. Har fått börja äta mellanmål i matsalen 

igen. Arido, Maria och Axel är fritidsansvariga, håller planerade rastaktiviteter. Varit 

jättepopulärt och även förskoleklasserna har varit med. Många elever från flera olika 

årskurser som varit med. Relationen till fler barn i olika årskurser har ökat. Stämningen 

har blivit bättre! 

3. Fritidspersonalen har varit på studiebesök i Karlstad, på en skola som har kommit lite 

längre med rastverksamheter. De kommer ta med många saker från den skolan som kan 

inspirera Snättringeskolans rastverksamhet (ex elever håller i aktiviteter, utlåningssy-

stem). Skolan i Karlstad var lika stor som Snättringeskolan och det som de gjorde går 

att få till även på vår skola på lång sikt! Fyra personer var ytterst ansvariga på skolan i 

Karlstad och de kallade sig för Rastskoj. På Snättringe har de använt kamratstödjare 

som hjälper till på rasterna. Men Snättringe vill nu hitta nya former och känner att de 

fått mycket inspiration från skolan de besökte!  

4. Tanya berättar att de på lågstadiet håller på att avrunda terminen. Alla klasser är till-

baka i matsalen och de hittar tillbaka till nya rutiner. Känns roligt att allt är tillbaka till 

det normala. Spännande att treorna är ansvariga för Luciatåget i år. Arbetar med 

måluppfyllelsetabellerna. I lågstadiet arbetar man med ett Erasmusprojektet, de har pla-

nerat mycket och de olika årskurserna befinner sig på olika steg. I januari ska alla ele-

verna ha bekantat sig med projektet och på ett eller annat sätt vara med. Det ska handla 

om fake news. I trean har ett samarbete med förskoleklasserna startat.  

5. Skaffat nya rutiner kring Corona. Tidigare har sexorna haft Lucia men i år har det be-

stämts att det blir treorna. När det gäller julavslutningen så blir det inte i kyrkan i år, 

utan i stället blir det som förra året att de är ute på scenen med spännande tomtar som 

dansar för att få i gång stämningen.  

6. Vernissage på FN dagen där alla elever arbetade med FN:s barnkonvention. Omröst-

ning kring vilka logga det ska vara för projektet. Alla klasser fick vara med och bidra 

och rösta.  

7. Bokslut – vad har vi använt pengarna till och vad har vi inte använt pengarna till samti-

digt som en budget görs till nästa år. Kommunen vill att vi ska använda pengarna till att 

köpa varor som uppmanar till likvärdighet innan året är slut.  

8. I januari startas det upp med 10 januari som studiedag där personalen kommer att ar-

beta med olika delar.  

9. Under personalens APT togs Snättringedagen upp samt kompdagen. Förslagen bifalles, 

14 maj Snättringedagen och 30 maj kompdagen.  

10. Trafik – inte hänt så mycket sedan sist. Huge har ännu inte levererat, staketet är påbör-

jat men inte avslutat. De hade enats om att öppna upp en liten gång längs med 



 

 

 

husväggen där sandlådan är, men något har gått fel och det har blivit en väldigt stor 

öppning. Nu har Huge lovat att sätta dit en bom i stället eftersom de har gjort fel. Par-

keringen har gjorts om så att föräldrar kan ställa sig en kortare tid på fm och em. Ängen 

och Dungen skulle vilja göra ett säkrare övergångsställe på väg ner till skolan – kom-

munen återkommer.  

11. Äskningar – Alexandra har lite tankar kring Fritidshemmets dag. Kanske kan låta ele-

verna vara uppfinningsrika. Saknas ett tak som det är möjligt att vara under när det reg-

nar. Be klassrepresentanterna maila lärarna hur mycket som finns kvar!  

12. Fortsatt användning av ringklockor vid dörrarna för föräldrar att använda. Har blivit en 

mycket bättre arbetsro och lugnare inne i hallarna sedan detta infördes. 

13. Utvecklingssamtalen kommer fortsätta vara digitala då lärarna har sett många fördelar 

med denna lösning. 

 

1. Nästa Skolråd 

3 februari kl. 17.00 

 

 


